
Referat | FAU møte 5. juni 2023

Representanter: Maren og Malin (1.-3 kl.), Mona og Pål (4. kl.), Tomas og Espen (5. kl.), Lena (6. kl.),
Frode og Geir (8. kl.), Rut Helene og Thormod (9./10. kl.). :fravær :referent

Sak 1: referat og innkalling
Godkjent!
____________________________________________________________________________________

Sak 2: Info fra rektor
Status:
88 elever pr. i dag. Fra høsten er tallet 97. Er i god gang med å planlegge høsten med timeplaner, ansatte,
romkabal på skolen, markedsføring mm. Mye som skal planlegges.

Nytt skoleår/ansettelser:
Planlegging er i gang. Vi har stort sett landet hvilke lærere som skal være i hvilke klasser/fag. Høy
kontinuitet i kontakt-lærere for neste år.

Ansatte:
Sykemeldingsgraden er på full fart nedover. Tror vi skal starte kommende skoleår med alle medarbeidere i
gang.

Skolens utviklingsområder:
Vi fortsetter å ha fagfornyelsen høyt oppe med å lage gode planer for fagene. Vi jobber også sammen
med alle skolene i kommunen ang. et kompetanseløft i inkluderende praksis. Dette omhandler hvordan vi
inkluderer barn og elever med spesielle behov og vedtak, slik at de skal oppleve inkludering.
I tillegg til dette jobbes det i Oasen-systemet med en kartleggingsstandard som skal være tilnærmet lik for
skolene våre, og et revidert ordensreglement, som har vært på høring hos FAU. Forslaget skal vedtas i
rektormøte 9. juni og til slutt på styremøte.

Tilstandsrapport:
Hver høst skriver vi en tilstandsrapport. Den omhandler siste år for skolen. Hvilke fokusområder vi har
hatt, hva vi kan jobbe mer med (kompetanseløftet skal hjelpe oss med å avdekke dette), har vi god nok
kompetanse i staben mm. Målet er at denne skal startes på før ferien tar til.
____________________________________________________________________________________

Sak 3: Årshjul
Evaluering av vårdugnad:
God innsats fra oppmøtte foreldre. Takk til alle som bidro!
Vi ønsker tettere samarbeid med skolen i forkant av dugnad neste år, for å være mer forberedt på
arbeidsoppgavene, slik at vi kan ta imot folk på en god måte, delegere hovedansvar og arbeidsoppgaver
effektivt. Kanskje også en felles kaffepause kan gjøre det ekstra hyggelig å bidra til dugnaden.

Evaluering av 17. mai-arrangement:
Det virket som at mange trivdes, godt oppmøte og greit tidsrom for gjennomføring. Lekeposter og kiosk
fungerte bra. FAU tenker det er viktig å ha et arrangement som dette for å skape positivitet rundt skolen
på en samlingsdag som 17. mai.
Takk til alle foreldre fra mellomtrinnet som bidro - og gjengen i FAU!

Sak 4: FAU 23/24



Vi snakket om FAU for kommende skoleår:
- Det velges 2 klassekontakter i hver klasse: Så langt det er mulig, så er det ønskelig at klassekontakter
sitter i 2 år, og etter høsten 2023, så velges klassekontakter i 1.,3., 5., 7. og 9. klasse. Dette for å sørge for
mer kontinuitet i FAU, så minst halve FAU overlapper fra år til år.

- Begrepene klassekontakt og FAU-representant brukes om hverandre, og det har vært praktisert på
forskjellige måter. Nå ønskes det at begge klassekontakter stiller på FAU-møter og således er likestilte. Så
kan de fordele andre oppgaver seg imellom.

- Gjennom skoleåret er det en del oppgaver hos klassekontaktene som handler om organisering og
mobilisering av foreldre til ulike bidrag. For å slippe all denne “masingen”, så har FAU sett på en skisse
hvor klassene kan definere hvem som bidrar med hva gjennom skoleåret allerede på starten av høsten.
På denne måten kan man sikre bedre fordeling, og at alle foreldre bidrar med noe, samtidig som alle i god
tid vet hva som er sin oppgave dette skoleåret.
Skissen diskuteres med skolen, og vurderes å sette i gang med til høsten.

Sak 5: Økonomi
Skolens personale får til årets sommerfest en takk fra FAU (på vegne av alle foreldre) for jobben de gjør
for barna våre. Sammen med noen gode ord, får de også 2000 kr øremerket til matservering ved en
passende anledning hvor hele personalet er samlet.

Regnskap FAU OSG 22/23

Kommentar Inntekter Utgifter Saldo

Saldo ved oppstart FAU-høsten 2022 7926,16

10.10. Kiosksalg ved åpningsfest av ny skole 3704,02 11630,18

02.11. Servering FAU-møte #1 −485 11145,18

06.12. Servering FAU-møte #2 −662,6 10482,58

07.12. Frivillig foreldregave til FAU - bankoverf. 250 10732,58

31.12. Renter 111,55 10844,13

03.01. Frivillig foreldregave til FAU (Vipps) 4175,62 15019,75

03.02. Frivillig foreldregave til FAU (Vipps) 491,25 15511

09.02. Servering FAU-møte #3 −505 15006

09.02. Julegave til skolens ansatte fra foreldre −1459,21 13546,79

27.03. Servering foreldremøte i mars −382,5 13164,29

18.04. Servering FAU-møte #4 −485 12679,29

23.05. Utgifter 17. mai −2813,72 9865,57

06.06. Kiosksalg 17. mai (Vipps) 5280,94 15146,51

19.09. Sommergave til skolens ansatte fra foreldre (forsinket ref.) −2000 13146,51

21.09. Servering FAU-møte #5 (forsinket ref.) −255 12891,51

Overføres til neste skoleår 12891,51

Totalt 14013,38 −9048,03



Vi ønsker å være åpne om pengeflyten i FAU, så dere kan se alle inntekter/utgifter i skjemaet over.
Inntektene våre kommer fra frivillige gaver og kiosksalg ved diverse arrangementer.
Utgiftene kommer hovedsakelig fra jule-/sommergave til skolens ansatte, servering til FAU-møter og
innkjøp til arrangementer.
I tillegg ønsker vi i dialog med skolen å se etter muligheter for å bruke noen kroner på noe som kommer
elevene til gode.

Sak 6: Eventuelt
- Vi har godkjent utkast til nytt felles ordensreglement for Oasen-skolene.

FAU takker for et godt skoleår, og gleder oss til videre samarbeid med gjenværende og nye
representanter til høsten!

____________________________________________________________________________________

Neste FAU-møte: 25. september kl. 1830-2100.
____________________________________________________________________________________

Meld inn saker du er opptatt av via din klassekontakt eller e-post til FAU: fauosg@gmail.com

mailto:fauosg@gmail.com

